

《单词百科:9th-century是什么意思?9th-century怎么发音?9th-century的解释和用法》

英语单词9th-century是什么意思?9th-century怎么读?9th-century怎么发音?简答网为您整理了9th-century的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



9th-century的意思

- 1、九世纪;9世纪

9th-century的相关词组

- 1、21st century 21世纪;
- 2、quarter century 四分之一世纪;
- 3、turn of the century 本世纪初;
- 4、twentieth century [电影]二十世纪快车;

5、the fifth century 五世纪

6、20th century 20世纪：公历1901年至2000年的历史时期。

7、18th century 18世纪：指公历1701年至1800年之间的时间段。在欧洲历史上，18世纪是启蒙时代和工业革命的时期，对现代社会产生了深远影响。

8、21th century 21世纪

9th-century的双语例句

1、On Lawmaking Activities of Byzantium from Late 9th Century to 10th Century

9世纪后期至10世纪的拜占庭立法活动

2、The 9th-century Codex Sangallensis is an abecedarium.

9世纪的《桑加利抄本》是一本入门读物。

3、Found in the central Alborz Mountains of Iran, Alamut Castle was built into the rock in the 9th century.

发现于伊朗厄尔布尔士山区的阿拉穆特堡垒，9世纪由岩石建造。

4、Tight trousers extending from waist to ankle with straps passing under the instep, worn especially in the 9th century. Often used in the plural.

从腰至脚脖子的紧身裤，有带子穿过脚背，尤盛行于9世纪。通常用复数。

5、The debate on official historian between Han and Liu occurred in the early 9th century, Yuan he year of Tang Xianzong Reign Period.

韩愈和柳宗元关于史官问题的辩论，发生于九世纪初唐宪宗元和年间。

6、The Tu Bo Treaty Tombstone, a 9th century original document, makes a display of a international peaceful treaty in the middle-time of Tang dynasty.

《盟吐蕃碑》这篇九世纪的原始文献向世人显现了中国唐代时期的一份国际和平条约。

7、A town of northwest France east of Rennes. Founded in the 9th century, it has been noted for its linen products since the 4th century. Population, 50,3'0.

法国西北一城镇，位于雷恩以东。它始建于公元9世纪，4世纪以来一直以其亚麻制品闻名。人口50,300。

8、The Mayan culture saw a decline during the 8th and 9th century.

在八世纪和九世纪期间，玛雅文化衰退了。

9、In the 9th century he designed a winged apparatus, roughly resembling a bird costume.

9世纪时他设计了一个有翅膀的器具，有点像鸟儿状的服装。

10、Ter (s) are esoteric teachings concealed mainly by Guru Padmasambhava in the 9th Century through his mystical power.

“德玛”是公元九世纪时莲花生大士以其神通力伏藏起来的密法。

11、That kind of dress dates from the 9th century.

那种服装从19世纪就开始有了。

12、Nielli (objects decorated with niello) were produced in ancient Rome and 9th-century England. In Russia niello work is known as Tula work.

黑金制品（带黑金镶嵌装饰的物品）由古罗马人和9世纪的英国人制造。在俄国黑金镶嵌制品称为图拉工艺品。

13、Beginning in the 9th century, Norway was ruled by numerous petty kingdoms, and raiding parties reached Normandy, Iceland, Greenland, islands off Scotland and Ireland, and the coast of the New World.

从9世纪开始，挪威被许多小王国统治而且侵略集团到达诺曼底，冰岛，格陵兰，苏格兰和爱尔兰以外的岛屿，及新世界海岸。

14、Angkor served as the seat of the Khmer empire that flourished from approximately the 9th century to the 15th century A. d.

吴哥是高棉王朝代首都，该王朝兴盛于约公元9世纪至15世纪。

15、The word clock appeared first in English in the 9th century but at first it didn't mean a device for measuring time.

9世纪时英语中第一次出现了“clock”这个词，但最初这个词并不表示计时的器具。

16、A city of northern Bulgaria northeast of Sofia. Settled by Thracians, it was ruled by Turkey from the 5th to the 9th century. Population, 44,000.

保加利亚北部一城市，位于索非亚东北。色雷斯人定居于此，从5世纪到9世纪由土耳其统治。人口44,000。

17、The technique of printing was known to the Chinese as early as the 9th century.

早在九世纪，中国人就已经掌握了印刷术。

18、From the 9th century to the 15th century, Cambodia was the center of the mighty Khmer Empire, which was during this time based at Angkor.

从公元9世纪到公元15世纪，柬埔寨都是高棉帝国的势力中心，在这一时期以吴哥(angkor)为基础。

以上是简答网为您整理的9th-century怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于9th-century的用法、9th-century的释义、9th-century的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/9th-century>

